

Referat bestyrelsesmøde i Dianalund Udviklings Råd
tirsdag, den 13. december 2022, kl. 1800 til 21.30
Lokale 4, Borgerhuset

Referent: Jacob
Deltagere: Henrik S, Henrik H, Anne, Klaus T, Kristine, Karin, Klaus, Michael
Afbud: Kirsten, Casper
Fraværende

De anførte tider er vejledende

Meld tilbage senest tirsdag den 6. december i forhold til deltagelse, så der kan blive købt sandwich ind til mødet.

Godkendelse af referat og dagsorden, samt orientering fra kassereren.

42/2022: 18:00 – 19:10

- Økonomi v/Kassereren
 - Kassereren gennemgik status på de enkelte konti for DUR og undergrupper.
 - Der er betalt registreringsafgift på flagtrailere

Nyt fra formanden/orientering

43/2022: 18:10 – 19:00

- Penge søgt til næste års halloween via eventpuljen
 - Der er ikke opnået støtte til dette fra puljen
- Trafiksikkerhedsrådet
 - Der har været afholdt møde i rådet. Michael refererede om indholdet af mødet.
- Energimøde afholdt
 - Rykkes til aktuelle aktiviteter og projekter
- Medlemsrekruttering
 - DUR deltog ved storskærmsarrangement. Vi har gode erfaringer med at møde op hverve medlemmer på denne måde.
- MÆRK
 - Der er afholdt opstartsmøde. Mange ideer er på bordet. Næste møde afholdes den 12/1-23
 - Jacob gensender referat med aktionsliste og rækker ud til Borgerhuset.
- Anne Madsen - et stykke jord til skov

- Bestyrelsen mener umiddelbart der er skov i Dianalund allerede, men hvis Sorø kommune stiller et stykke jord til rådighed hilser vi det velkomment.
- E-DUR
 - Der har ikke været afholdt møde i E-DUR i den seneste periode.
 - DUR rækker ud til E-DUR med henblik på afholdelse af fælles arrangement for nye og eksisterende virksomheder i området.
- Bordebænkesæt – status
 - Der er indkøbt 16 sæt borde/bænke. Henrik H kontakter leverandør i forhold til betaling i indeværende år.
- Lydanlæg status
 - Der er bestilt lydudstyr. Forventes afsendt uge 50.
- Padelbane status
 - Midler til padelbane er sikret.

Aktuelle aktiviteter og projekter

44/2022: 19:00-20:30

- Helhedsplansmidler
 - Fordelingen af de resterende helhedsplansmidler er aftalt og godkendt af Sorø Kommune.
 - Aktion til alle i bestyrelsen, meld ind hvilke af de udestående opgaver i vil "løbe med" inden næste møde. Opgaven listen rundsendes til bestyrelsen.
- Flagallé kontrakt
 - Sekretæren renskriver ny kontrakt og fremsender til Flagallé gruppen og formanden.
- Hjemmesiden og kontrakt med Jaxweb
 - Kontrakten fornyes og der indgås dialog med Jaxweb om opdateringer af hjemmesiden. Formanden kontakter Jaxweb.
- Hvem skal have nøglebrikker - beslutning og effektuering
 - DUR har 6 nøgler til borgerhuset, heraf giver 5 også adgang til kælderopbevaring og 2 til flagallé.
 - Kristine, formand
 - Thomas Grønkjær, Flagallé
 - Jacob, i forbindelse med MÆRK
 - Henrik S.
 - Karin
 - 1 reserveres til udlån til Picnic gruppen i sommerperioden
 - Sekretæren udformer oversigt med underskrifter på de som har fået udleveret nøgler.
- Bordebænkesæt opbevaring?
 - Vi arbejder på at opbevare på den tidligere materielgård.
 - Foreninger i DUR regi kan låne udstyret mod et depositum.
- Booking-ansvarlig lokaler
 - Karin tager denne post
- Udviklingsmøde
 - DUR har modtaget en opfordring til at holde et dialog-/borgermøde som opfølgning på det nyligt afholdte arrangerede af konservative Sorø. Emnet kunne være en del af den kommende generalforsamling.
- Infostander

- Vi har modtaget et preliminært tilbud på en infoskærm som kan stå udendørs.
- Der udarbejdes en ansøgning til rådighedspuljen i Sorø kommune. Henrik S
- Evaluering af arbejdsform
 - Vi holder fast i formen med møde hver anden måned.
 - Vi forsøger en periode med mødetidspunkt kl 18-21:30 og en sandwich som forplejning under mødet
 - Vi fremsender info til orienteringspunkter med dagsordenen
- Nytårskur?
 - Udgår i 2023
- Forberedelse til generalforsamling/årsberetning
 - Generalforsamling lægges tirsdag den 14/3-23 kl 19:00-20:30
 - Karin booker lokale 1
 - Jacob udarbejder indkaldelse og fremsender til avis, hjemmeside og facebook
 - Anne sørger for forplejning
 - På valg er Klaus, Claus, Michael og Anne
- Energimøde afholdt
 - Sorø kommune ser gerne der oprettes fjernvarme i Dianalund.
 - DUR ønsker at oprette en fjernvarme undergruppe som kan drive den videre proces i samarbejde med Sorø kommune og fjernvarmeselskabet. Henrik S, Karin indkalder til dette

Indlæg til Ugebladet og andre medier

45/2022: 20:30-20:45

- Formanden fremsender et skriv omkring fjernvarme til avisen

Evt.

46/2022: 20:45-21:30

- Fælles lokalrådsmøde den 17/1 eller 25/1, hvem kan deltage?
- Punkter til kommende møder
 - Besøg fra Naturgruppen i forhold til plan for de tildelte midler
 - Eventgruppen inviteres

- Vi skal finde en løsning til skabe ved minigolfbanen, samt sikre oprydning af beskåret materiale på området.

Næste møde:

- 07.02.2023, kl. 18.00 – 21.30